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Kérdé s

Dr. Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„2009. október 12-i határnappal valóban eleget tett-e az MVM Zrt, az állam irányába n
meglévő osztalékfizetési kötelezettségének?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Bajnai Gordon Miniszterelnök Úrhoz.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az Országgyűlés 2009. október 12-én megtartott plenáris ülésén, Önhöz címezve hangzott e l
a „ Miként akadályozhatja a kormányt támogató szocialista frakció tagja, hogy az MVM elege t
tegyen az állam irányában meglév ő osztalékfizetési kötelezettségének?” címet viselő
interpelláció, melyre Katona Tamás, pénzügyminisztériumi államtitkár adott választ . Az
államtitkár úr úgy fogalmazott, hogy miután az érintett felek megszüntették az ügyben folyó
bírósági eljárást, az MVM eleget tett fizetési kötelezettségének, így az osztalék befizetés e
teljes egészében megtörtént az államkasszába .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Kérdésem arra vonatkozik, hogy az MVM, 2009 . október 12-i határnappal, valóba n
eleget tett-e az állam irányában meglévő osztalékfizetési kötelezettségének? Valóba n
befizette-e a 2008-as üzleti év után, az államot megillet ő teljes osztalék összeget? Egyben
kérem, hogy válasza mellé szíveskedjék mellékletben csatolni a befizetést bizonyít ó
dokumentumokat.

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . október 26 .
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